
Zápis ze schůze shromáždění delegátů 

Spolku rodičů a přátel Základní a Mateřské školy Kozlovice 

konané dne 10.11.2017 v 18:00, v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kozlovicích 

 

Zahájení 
 
Jednání shromáždění delegátů bylo zahájeno v 18.00 hod. Přítomno bylo 33 delegátů z celkem 45, 
shromáždění delegátů je tak usnášeníschopné. Řádně omluveno je 9 delegátů. 
Schůze byla řádně a včas svolána. 

 

Program jednání: 

  1) Přivítání nových členů 

  2) Rozpočet ZŠ pro školní rok 2017/2018 

  3) Dětský den 2018 téma, organizace 

  4) Volba člena do Revizní komise 

5) Témata k řešení pro školní rok 2017/2018 

 6) Závěr, volná zábava. 

 

1) Noví členové: Přivítali jsme nové členy, kterými jsou: Jitka Škucová, Jarmila Krpcová, Marcela 
Tkáčová, Monika Kociánová a Marta Chlebková.  

2) Rozpočet ZŠ pro školní rok 2017/2018 – Rozpočet byl odsouhlasen v podobné rozsahu jako 
loňský rok. Jediné nové sporné body byly: 

 Příspěvek - byl podán návrh zaplacení varhanního koncertu pro 1. - 9. třídu. Proběhlo 
hlasování, PRO bylo 24 členů, PROTI 7 a 1 se zdržel hlasování.  

 Příspěvek - bruslení pro 1. - 9. třídu. Proběhlo hlasování, PRO bylo všech 33 členů. Budou 
požádáni rodiče o pomoc při dozoru nižších ročníků.  

 V úvahu je i odborná exkurze U6, či výšlap např. na Lysou horu. I v tomto případě proběhlo 
hlasování, kdy byli všichni členové PRO.  

 



3) Dětský Den: 

 Termín odsouhlasen 16.6.2018. Přesné téma bude potvrzeno začátkem prosince 2017. 
Pokud by nedošlo k finální dohodě předdohodnutých věcí, bude náhradní téma. 

 Dětský domov po předchozí spolupráci pokračuje. Bude zaslán dopis k Vánocům.  

 Koordinátorem zůstává Markéta O., postupně se bude řešit další organizace a pozice na 
DD. 

4) Volba člena do Revizní komise: Jednohlasně byla zvolena novým členem Sobková Šárka 

5) Témata k řešení pro školní rok 2017/2018 

 Zlepšení prostoru u ZŠ – bezpečnost dětí. Dotazy členů směřovaly na vybudování přechodu 
pro chodce, které vyplývaly hlavně z autonehody, která se stala. Je vypracována studie na 
obci, více informací bude v průběhu roku 2018.  

 Zákaz vjezdu v ranních hodinách za budovou ZŠ nebude. ZŠ zajistila minimální parkování 
automobilů za školou a je na každém rodiči, zda uzná důležitost nevjíždět automobilem do 
těchto prostor v ranních hodinách, kdy se tam pohybuje velké množství dětí. 

 Parkování se zlepšilo i před budovou ZŠ z hlavní silnice. Z důvodu ukázněnosti dětí nebyla 
shledána nutnost vybudovat zábradlí před vchodem do ZŠ. 

 Plavání – rozhodnutí, že příspěvek bude specifikován jako dopravné na plavání z důvodu 
snadnějšího proplacení u zdravotní pojišťovny. 

 Platby – projednání s ředitelkou ZŠ o možnosti platby přes účet. Jednalo by se o 3 hlavní 
platby, a to: sešity, kroužky, školní výlet. Míša se Šárkou zjistí, jak je to u jiných ZŠ nebo na 
gymnáziu. 

Příští schůze čtvrtek 8.2.2018 - v 18:00. 

 

V Kozlovicích 10.11.2017 

 

        
        
        …………………………………………… 

       Předsedkyně Rady rodičů 

        Ing. Markéta Opělová 


